
Všetkým účastníkom zjazdu prajem príjemný pobyt na Spiši a úspešný priebeh rokovania. Jedno moje 
prianie a to, aby SAS pri SAV a SZA zlepšili medzi sebou spoluprácu v prospech všetkých milovníkov 
hviezd.  

Pavol Orolín 
 
 
Všetkých účastníkov 19. zjazdu SAS pri SAV srdečne pozdravujem a želám im dobré a pevné zdravie, 
potešenie z práce v SAS pri SAV pri spoluvýchove budúcej generácie a nielen astronómov, ale každého 
jedinca ľudskej spoločnos�. Astronómia je fenomén, ktorým prechádza každý z nás bez ohľadu či si to 
uvedomuje alebo nie. Bolo tomu tak v minulos�, je tomu tak v súčasnos� a bude tomu tak aj 
v budúcnos�.  

Vojtech Rušin 
 
 
Pozdravujem všetkých účastníkov, želám potešenie z odborného aj spoločenského programu zjazdu 
a zjazdu želám úspešné rokovanie.  

Juraj Zverko 
 
 
Čo by som zaželala všetkým účastníkom na zjazde SAS pri SAV? Snáď by som asi len popriala nielen 
formálne jeho úspešný priebeh, ale najmä príjemné stretnu�a s ľuďmi, zdieľajúcimi rovnaké hodnoty 
a nadšenie šíriť ich ďalej verejnos�. Aby astronómia bola pre nich zdrojom novej kultúry kozmickej 
perspek�vy ľudstva a udržateľného mierového života na našej jedinečnej planéte. Aby jej hlas bolo 
počuť stále viac, aby ľudia, ktorí nesú jej zástavu boli aj v tom bežnom živote vzormi pre iných. 
Lebo byť astronómom je istým druhom poslania. Kto iný vie lepšie ukázať malosť človeka vo vesmíre 
a zároveň jeho jedinečnosť a zodpovednosť za planétu Zem. Prajem všetkým, aby to poslanie napĺňali 
v priateľstve a čo najlepšej spolupráci, aby astronómovia naďalej otvárali mladej generácii brány 
k prírodným vedám, učili ich vnímať a pozorovať svet tak krea�vne a auten�cky, aby ten skutočný svet 
bol zdrojom ich najväčších vlastných objavov. Aby zostali spojení s nekonečnom vesmíru, nachádzali 
v ňom inšpiráciu i radosť a vzájomne ju zdieľali, aby udržiavali kon�nuitu s predošlými generáciami, 
ktoré tomu venovali celý svoj život a rozvíjali to, čo pre nich zanechali. Pozdravujem srdečne všetkých.  

Daniela Rapavá 
 


